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Protokół nr XX/2020 z sesji Rady Gminy odbytej w dniu 29 

października 2020 r. 

Sesja Rady Gminy Warlubie w dniu 29 października 2020 r. rozpoczęła się 

w obecności 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 

radnych, zgodnie z art. 14 ustawy o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2020 r. poz. 

713), stanowi quorum, pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Sesja rozpoczęła się o godz. 1200 w sali OSP w Warlubiu ul. Bąkowska 12. Lista 

obecności radnych i zaproszonych gości stanowi załącznik  nr 1 do protokołu. Sesję 

otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy Pani Maria Jankowska. 

Protokolantem obrad był podinspektor ds. obsługi Rady Gminy Sławomir Kania. 

 

Pani Przewodnicząca Rady powitała zaproszonych gości oraz radnych. Następnie 

poinformowała, że obrady Rady Gminy są rejestrowane za pomocą urządzeń 

nagrywających dźwięk i obraz. Klauzula informacyjna dotycząca przetwarzania 

danych osobowych osób uczestniczących w obradach Rady Gminy w Warlubiu 

została umieszczona do zapoznania się z jej treścią na drzwiach sali OSP, na tablicy 

informacyjnej obok Biura Obsługi Rady, na stronie internetowej BIP oraz na stronie 

internetowej gminy. W związku z epidemią koronawirusa w trosce o wzajemne 

bezpieczeństwo uczestników obrad oraz obowiązujące obostrzenia sesja odbyła się 

w sali OSP w Warlubiu. 

Następnie uczestnicy sesji uczcili minutą ciszy pamięć zmarłej Pani Kierownik 

Urzędu Stanu Cywilnego Katarzyny Topolewskiej.   

Po czym Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła porządek obrad. 

Radny Pan Dariusz Chodkowski – wnioskuję o wycofanie z porządku obrad punktu 

dotyczącego projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w drodze 

darowizny na rzecz Parafii Niepokalanego Serca Maryi w Warlubiu nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Warlubie położonej w miejscowości Warlubie oraz  

punktu dotyczącego projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie 

w drodze darowizny na rzecz Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Wawrzyńca  

w Płochocinie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Warlubie położonej 

w miejscowości Płochocin. Swój wniosek motywuję tym, że jeżeli chodzi o parafię 

w Warlubiu, to grunt, który ma być przekazany jest w takim położeniu, że w tym 

momencie cmentarz jest oddalony od stacji paliw o 51 m. W momencie przekazania 

tego gruntu nie będzie zachowana ta odległość i przepisy to wykluczają. Trzeba 

będzie poszukać gruntu w innej lokalizacji, bo grunt jest potrzebny na cmentarz 

w Warlubiu. Jeśli chodzi o Płochocin, to działka 9/1 nie przylega do cmentarza, tylko 

graniczy z działką nr 11, która jest polem uprawnym i od działki 9/1 do cmentarza jest 

120 m. Żeby przejąć tą działkę, to parafia w Płochocinie musiałaby stworzyć trzeci 

legalnie istniejący cmentarz. 
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Pani Przewodnicząca Rady – Rada Gminy jest organem niezależnym od Wójta i do 

jej kompetencji należy samo wyrażenie zgody na dokonanie tej czynności. Natomiast 

procedowanie tejże sprawy jest w kompetencji Wójta.   

Radca Prawny Pan Tomasz Waszkiewicz – jeżeli chodzi o przekazanie gruntów 

w celu powiększenia istniejącego cmentarza, to jeżeli chodzi o część nieruchomości 

znajdującej się przy stacji paliw, to tam rzeczywiście było zagadnienie z tym 

związane. Zgodnie z rozporządzeniem o organizacji cmentarzy, cmentarz nie może 

znajdować się w określonej odległości od zakładu żywienia zbiorowego. My 

analizowaliśmy tą kwestię i z informacji, które uzyskaliśmy w Sanepidzie nie będzie 

to stanowiło problemu. Niniejsza uchwała jest to pierwszy krok w kierunku, aby 

w ogóle taki cmentarz ustanowić. Kolejnym krokiem będzie uchwalenie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla tych działek. Jeśli nie będzie można 

uchwalić tego planu, to te działki nie będą mogły zostać przekazane. Te dzisiejsze 

uchwały to jest tylko zgoda na przekazanie tych działek, ale to nie stanowi 

definitywnie, że tam powstanie ten cmentarz. To jest tylko pierwszy krok do 

ewentualnej realizacji, aby tam był potem cmentarz. 

Radny Pan Dariusz Chodkowski – uważam, że najpierw powinien być ustanowiony 

plan zagospodarowania przestrzennego, a potem mając już pewną wiedzę na ten 

temat, można by myśleć o takich działaniach, jakimi są wyrażenie woli na 

powiększenie cmentarza. 

Radca Prawny Pan Tomasz Waszkiewicz – kwestia jest taka, że jeżeli podejmiemy 

uchwałę o zgodzie, to będzie to pierwszy krok na drodze do zrealizowania. Później 

jeżeli będziemy mieli plan, to będzie droga otwarta do zawarcia umowy darowizny na 

rzecz kościoła. Ta uchwała nie przekazuje nieruchomości, ani nie tworzy żadnych 

praw parafii do tego gruntu. To jest zgoda wewnątrz gminy, która upoważni Wójta do 

dokonania tej czynności, ale nie podejmie za niego tej decyzji o przekazaniu. Jeżeli 

faktycznie nie będzie można przekazać, to po prostu Wójt nie przekaże tej 

nieruchomości. Zwracam uwagę, że darowizna zawsze jest celowa. Uchwała mówi 

o powiększeniu istniejącego cmentarza. Jeżeli cel tej darowizny nie będzie mógł być 

zrealizowany, to tej darowizny nie będzie można dokonać. 

Pani Przewodnicząca Rady – tytuł uchwały brzmi: „wyrażenie zgody na przekazanie 

w drodze darowizny na rzecz Parafii Rzymskokatolickiej pod wezwaniem św. 

Wawrzyńca w Płochocinie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Warlubie 

położonej w miejscowości Płochocin”. Chodzi tylko wg kompetencji na wyrażenie 

zgody. Dalsza procedura należy już do organu wykonawczego, a więc do przyszłego 

Wójta Gminy.  

W następnej kolejności Pani Przewodnicząca Rady poddała wniosek o zmianę 

porządku obrad pod głosowanie. W wyniku głosowania został on odrzucony 

7 głosami „przeciw, przy 5 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym się” w obecności 

13 radnych, wobec ustawowego składu 15 radnych. 

Później Pani Przewodnicząca Rady poddała porządek obrad pod głosowanie. 

W wyniku głosowania został on przyjęty 8 głosami „za” i 5 głosami „przeciw” 

w obecności 13 radnych, wobec ustawowego składu 15 radnych. 
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Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Informacja Wójta z działalności międzysesyjnej. 

5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

1) wprowadzenia zmian w budżecie gminy Warlubie na 2020 rok, 

2) wprowadzenia zmian do uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Warlubie na lata  2020-2030, 

3) ustalenia stawek podatku od nieruchomości, 

4) zamiaru likwidacji Gminnego Ośrodka Kultury, Promocji i Rekreacji 

w Warlubiu, 

5) wprowadzenia zmian w Statucie Zakładu Usług Komunalnych w Warlubiu, 

6) wyrażenia zgody na przekazanie w drodze darowizny na rzecz Parafii 

Niepokalanego Serca Maryi w Warlubiu nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Warlubie położonej w miejscowości Warlubie, 

7) wyrażenia zgody na przekazanie w drodze darowizny na rzecz Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. Św. Wawrzyńca  w Płochocinie nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Warlubie położonej w miejscowości Płochocin, 

8) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości w miejscowości Płochocinek, 

9) wyrażenia woli zawarcia porozumienia z Gminą Nowe w zakresie organizacji 

publicznego transportu zbiorowego. 

6. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Wolne wnioski i informacje.  

9. Zamknięcie obrad. 

 

Ad.1 i Ad.2 

Jak wyżej. 

Ad.3 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że z treścią protokołu z poprzedniej sesji 

Rady Gminy można było zapoznać się wcześniej w biurze Obsługi Rady Gminy, 

a także w dniu obrad bieżącej sesji. Radni nie wnieśli żadnych uwag i zmian do 

protokołu z poprzedniej sesji Nr XIX/2020 z dnia 22 września, wobec czego uważa 

się go za przyjęty jednogłośnie w obecności 13 radnych, wobec ustawowego składu 

15 radnych. 

Ad.4 

Pan Sekretarz Gminy przedstawił informację z działalności międzysesyjnej: 

1) Zakończono budowę drogi  o nawierzchni asfaltowej w Kurzejewie i Komorsku. 

Inwestycja współfinansowana jest z dotacji budżetu Województwa Kujawsko – 

Pomorskiego w ramach ochrony gruntów. 
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2) Wykonano miejsca postojowe na samochody przy Przedszkolu w Warlubiu we 

współpracy z Dyrektorem Ośrodka  Szkolno-Wychowawczego. 

3) 26 października dotarł do Gminy Warlubie nowy samochód dostawczy. Pojazd 

został zakupiony przez Gminę w drodze zapytania ofertowego. Będzie on 

wykorzystywany przez pracowników Zakładu Usług Komunalnych w Warlubiu przy 

prowadzeniu wszelkich prac remontowo-porządkowych na terenie Gminy. Jest to 

samochód OPEL Movano wyprodukowany w 2020 r. Dostarczyła go, oferując 

najniższą cenę dostawy, firma DEKARCZYK  z Grudziądza. Gmina za samochód 

zapłaciła kwotę 129 000,00 zł. 

4) Trwają nadal prace wykończeniowe na obiekcie Hali Sportowej w Warlubiu wraz 

z jej doposażeniem. 

5) Wykonano  nasadzenia zieleni przy hali sportowej  w Warlubiu. Zostały one  

współfinansowane z środków WFOŚiGW w Toruniu. 

6) Zakończono remont szatni na obiekcie „ORLIKA”. Wymieniono podłogi wraz 

z naprawą i wymianą elementów wewnętrznych ścianek oraz  wymianą elementów  

w części sanitarnej. 

7) Została zrealizowana rewitalizacja Jezioro Rybno Duże dla Gminy Warlubie. 

Projekt polegał na: montażu umywalni, zaplecza sanitarnego, grilla 

z zadaszeniem, placu zabaw, altan na kajaki, przygotowaniu boiska do siatkówki 

plażowej i koszykówki - streetballu wraz zakupem sprzętu, przygotowaniu terenu 

pod campery, przygotowaniu pola namiotowego, montażu ogrodzenia wraz 

z bramą wjazdową oraz wykonaniu nasadzeń krzewów i drzew. 

8) Warlubski Chór Kameralny pod dyrekcją chórmistrza Michała Rajewskiego 

koncertował w ubiegły weekend w Warszawie. W 2020 roku przypada 150-ta 

rocznica urodzin Matki Matyldy Getter, Franciszkanki Rodziny Maryi, która 

w czasie II wojny światowej razem ze współsiostrami uratowała kilka tysięcy dzieci 

żydowskich z getta. Z tej okazji z inicjatywy Fundacji AVE oraz Matki Generalnej 

Sióstr Franciszkanek Rodziny Maryi Janiny Kierstan powstało oratorium 

„Sprawiedliwe” autorstwa Aldony Kraus i Jerzego Cembrzyńskiego, którego 

premiera odbyła się 11 października. Utwór został zaprezentowany 11 

października dwukrotnie: o godz. 15.30 w Archikatedrze Warszawskiej oraz 

o godz. 19.00 w kościele Matki Bożej Królowej Polski w Markach-Pustelniku. 

Wykonawcami byli soliści Małgorzata Rudnicka, Michał Rajewski, Bogdan Śliwa, 

Ewa Bogucka, chóry Ave, Tibi Domine z Goniądza. 

9) Zarządzeniem z dnia 21 października 2020 r. Pana Dyrektora Publicznej Szkoły 

Podstawowej w Warlubiu za zgodą sanepidu i organu prowadzącego 

wprowadzono zdalne nauczenie dla uczniów szkoły i przedszkola od  22 

października 2020 r. do 30 października 2020 r. 

10) Dnia 05 października 2020 r. nastąpiło wygaśnięcie mandatu Wójta Gminy 

Warlubie. 28 października 2020 r. zostało opublikowane obwieszczenie Komisarza 

Wyborczego I  w Bydgoszczy. Oczekujemy  na wyznaczenie Komisarza przez 

Prezesa Rady Ministrów oraz wyznaczenia terminu wyborów na Wójta Gminy 

Warlubie. 
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11) Trwa realizacja zlecenia dostawy kruszywa na drogi gminne gruntowe w ilości 

1000 ton. 

12) Ponadto na bieżąco są realizowane równania dróg gminnych. W dniu dzisiejszym 

sprzęt pracuje w Lipinkach. Ponadto prace ZUK są wykonywane na bieżąco na 

sieciach wodociągowych i kanalizacyjnych. 

Ad.5 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła kolejno według porządku obrad treść 

poszczególnych uchwał. 

1) Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy 

Warlubie na 2020 rok. 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia 

zmian w budżecie Gminy Warlubie na 2020 rok i poinformowała, że projekt tej 

uchwały został szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji. Wyjaśniła, iż 

zmiany w budżecie są konieczne w związku z otrzymaniem decyzji Wojewody 

Kujawsko-Pomorskiego o dotacjach przyznanych Gminie Warlubie. Zmiany 

w budżecie występują w dochodach i wydatkach m.in. w działach: administracja, 

gospodarka komunalna, ochrona środowiska, opieka społeczna, kultura, ochrona 

dziedzictwa narodowego i innych. Po czym poprosiła przewodniczących Komisji 

o przedstawienie opinii w tym zakresie. Pan Radny Witold Żuchowski w imieniu 

Przewodniczącego Komisji Działalności Gospodarczej Pana Tomasza Michalaka 

poinformował, że  Komisja zaopiniowała projekt omawianej uchwały pozytywnie 3 

głosami „za”, 1 głosem „przeciw” i 1 głosem „wstrzymującym się”. Przewodniczący 

Komisji Socjalno-Bytowej Pan Witold Żuchowski poinformował, że  Komisja 

zaopiniowała projekt omawianej uchwały pozytywnie 7 głosami „za” i 1 głosem 

„wstrzymującym się”. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Maria Mazur  

poinformowała, że Komisja zaopiniowała projekt omawianej uchwały pozytywnie, 

jednogłośnie 4 głosami „za”. 

Następnie Pani Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję na ten temat. 

Dyskusji na ten temat nie było, wobec czego Pani Przewodnicząca poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. W wyniku głosowania uchwała Nr XX/180/2020 w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Warlubie na 2020 rok została przyjęta przy 

9 głosach „za”, 2 głosach „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących się” w obecności 13 

radnych, wobec ustawowego składu 15 radnych. Stanowi ona załącznik nr 2 do 

protokołu. 

2) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej   

Prognozy Finansowej gminy Warlubie na lata 2020-2030. 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Warlubie na lata 2020-2030 

i poinformowała, że projekt tej uchwały został szczegółowo omówiony na 

posiedzeniach Komisji. Wyjaśniła, że jeżeli dokonuje się zmian w budżecie Gminy na 

dany rok, to takie same zmiany muszą znaleźć się w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej na lata 2020-2030. Po czym poprosiła przewodniczących Komisji 
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o przedstawienie opinii w tym zakresie. Pan Radny Witold Żuchowski w imieniu 

Przewodniczącego Komisji Działalności Gospodarczej Pana Tomasza Michalaka 

poinformował, że  Komisja zaopiniowała projekt omawianej uchwały pozytywnie 

3 głosami „za”, 1 głosem „przeciw” i 1 głosem „wstrzymującym się”. Przewodniczący 

Komisji Socjalno-Bytowej Pan Witold Żuchowski poinformował, że  Komisja 

zaopiniowała projekt omawianej uchwały pozytywnie 7 głosami „za” i 1 głosem 

„wstrzymującym się”. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Maria Mazur  

poinformowała, że Komisja zaopiniowała projekt omawianej uchwały pozytywnie, 

jednogłośnie 4 głosami „za”.  

Następnie Pani Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję w tym temacie.  

Dyskusji na ten temat nie podjęto, wobec czego Pani Przewodnicząca poddała 

projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku głosowania uchwała Nr XX/181/2020 

zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Warlubie na 

lata 2020-2030 została przyjęta przy 9 głosach „za”, 1 głosie „przeciw” i 3 głosach 

„wstrzymujących się” w obecności 13 radnych, wobec ustawowego składu 

15 radnych. Stanowi ona załącznik nr 3 do protokołu. 

3) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od 

nieruchomości. 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek 

podatku od nieruchomości i poinformowała, że projekt tej uchwały został 

szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji. Wyjaśniła, że proponowane 

stawki podatku od nieruchomości w wielu pozycjach są niższe od górnych stawek 

proponowanych w obwieszczeniu Ministra Finansów. W pozostałych zachowano 

maksymalny poziom. Do przeliczenia uwzględniono wzrost stawek maksymalnie 

o 5%. Po czym poprosiła przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii w tym 

zakresie. Pan Radny Witold Żuchowski w imieniu Przewodniczącego Komisji 

Działalności Gospodarczej Pana Tomasza Michalaka poinformował, że  Komisja 

zaopiniowała projekt omawianej uchwały pozytywnie, jednogłośnie 5 głosami „za”. 

Przewodniczący Komisji Socjalno-Bytowej Pan Witold Żuchowski poinformował, że  

Komisja zaopiniowała projekt omawianej uchwały pozytywnie, jednogłośnie 8 głosami 

„za”. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Maria Mazur  poinformowała, że 

Komisja zaopiniowała projekt omawianej uchwały pozytywnie, jednogłośnie 4 głosami 

„za”. 

Następnie Pani Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję na ten temat. 

Dyskusji na ten temat nie było, wobec czego Pani Przewodnicząca poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. W wyniku głosowania uchwała Nr XX/182/2020 w sprawie 

ustalenia stawek podatku od nieruchomości została przyjęta jednogłośnie 

w obecności 13 radnych, wobec ustawowego składu 15 radnych. Stanowi ona 

załącznik nr 4 do protokołu. 

4) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Gminnego Ośrodka 

Kultury, Promocji i Rekreacji w Warlubiu. 
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Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie zamiaru 

likwidacji Gminnego Ośrodka Kultury, Promocji i Rekreacji w Warlubiu 

i poinformowała, że projekt tej uchwały został szczegółowo omówiony na  

posiedzeniach Komisji. Wyjaśniła, że samorząd Gminy Warlubie już od 2018 r. ze 

względów organizacyjno-finansowych podjął działania w celu wygaszenia tej 

instytucji kultury. Instytucja ta funkcjonuje jedynie w oparciu o dotacje z Gminy. 

Podjęto decyzję o przeniesieniu jej zadań do utworzonego nowego referatu promocji 

i sportu, który wykonuje zadania Gminy w ramach zadań własnych i tym samym 

wprowadzono oszczędności w budżecie. Po czym Pani Przewodnicząca Rady 

poprosiła przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii w tym zakresie. Pan 

Radny Witold Żuchowski w imieniu Przewodniczącego Komisji Działalności 

Gospodarczej Pana Tomasza Michalaka poinformował, że  Komisja zaopiniowała 

projekt omawianej uchwały  2 głosami „za”, 1 głosem „przeciw” i 2 głosami 

„wstrzymującym się”. Przewodniczący Komisji Socjalno-Bytowej Pan Witold 

Żuchowski poinformował, że  Komisja zaopiniowała projekt omawianej uchwały 

pozytywnie 5 głosami „za”, 2 głosami „przeciw” i 1 głosem „wstrzymującym się”. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Maria Mazur  poinformowała, że Komisja 

zaopiniowała projekt omawianej uchwały pozytywnie 3 głosami „za” i 1 głosem 

„przeciw”. 

Następnie Pani Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję w tym temacie. 

Radna Pani Mirosława Danielewicz – proszę o podanie personaliów osób 

zatrudnionych, ile osób pracuje, ile osób jest na urlopie zdrowotnym, ile osób jest na  

urlopie wychowawczym i jakie tam one funkcje pełnią? 

Pan Sekretarz Gminy – czy pytanie dotyczy referatu, czy ośrodka kultury? 

Radna Pani Mirosława Danielewicz – instytucji kultury i jakie funkcje pełnią? 

Radna Pani Maria Mazur – jeżeli chodzi o Gminny Ośrodek Kultury, Promocji 

i Rekreacji w Warlubiu, to na dzień dzisiejszy pracuje tylko główny księgowy na 

¼ etatu. 

Pan Sekretarz Gminy – zgodnie z uzasadnieniem do przedmiotowej uchwały. 

Radna Pani Mirosława Danielewicz – a pozostali pracownicy, to są pracownicy 

Urzędu Gminy?  

Pan Sekretarz Gminy – są zatrudnieni w referacie promocji i sportu.  

Więcej głosów w dyskusji na ten temat nie było, wobec czego Pani Przewodnicząca 

poddała projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku głosowania uchwała Nr 

XX/183/2020 w sprawie zamiaru likwidacji Gminnego Ośrodka Kultury, Promocji 

i Rekreacji w Warlubiu została przyjęta przy 9 głosach „za”, 3 głosach „przeciw” 

i 1 głosie „wstrzymującym się” w obecności 13 radnych, wobec ustawowego składu 

15 radnych. Stanowi ona załącznik nr 5 do protokołu. 

5) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie 

Zakładu Usług Komunalnych w Warlubiu. 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia 

zmian w Statucie Zakładu Usług Komunalnych w Warlubiu i poinformowała, że 

projekt tej uchwały został szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji. 
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Wyjaśniła, że zmiana dotyczy wprowadzenia do istniejącego statutu obowiązku 

utrzymania, konserwacji i bieżących napraw urządzeń oraz obiektów sportowo-

rekreacyjnych będących własnością Gminy Warlubie bądź we władaniu Gminy 

Warlubie. Po czym poprosiła przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii 

w tym zakresie. Pan Radny Witold Żuchowski w imieniu Przewodniczącego Komisji 

Działalności Gospodarczej Pana Tomasza Michalaka i Przewodniczący Komisji 

Socjalno-Bytowej Pan Witold Żuchowski przedstawiając opinię poinformowali, że 

radni nie złożyli wniosków i nie zgłosili uwag do projektu omawianej uchwały 

i zaopiniowali go pozytywnie. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Maria Mazur 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała projekt omawianej uchwały pozytywnie 

3 głosami „za” i 1 głosem „wstrzymującym się”. 

Następnie Pani Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję na ten temat. 

Dyskusji na ten temat nie było, wobec czego Pani Przewodnicząca poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. W wyniku głosowania uchwała Nr XX/184/2020 w sprawie 

wprowadzenia zmian w Statucie Zakładu Usług Komunalnych w Warlubiu została 

przyjęta jednogłośnie w obecności 13 radnych, wobec ustawowego składu 15 

radnych. Stanowi ona załącznik nr 6 do protokołu. 

6) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie 

w drodze darowizny na rzecz Parafii Niepokalanego Serca Maryi w Warlubiu 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Warlubie położonej w miejscowości 

Warlubie. 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na przekazanie w drodze darowizny na rzecz Parafii Niepokalanego Serca Maryi 

w Warlubiu nieruchomości stanowiącej własność Gminy Warlubie położonej 

w miejscowości Warlubie. Wyjaśniła, że projekt tej uchwały był szczegółowo 

omawiany na posiedzeniach Komisji Rady Gminy i jest to kwestia wyrażenia woli, 

a  w konsekwencji przekazanie w drodze darowizny nieruchomości w celu 

powiększenia cmentarza. Sprawa została również wyjaśniona wcześniej przez Pana 

Radcę Prawnego. Jest to tylko wstęp do dalszej procedury. Po czym Pani 

Przewodnicząca Rady poprosiła przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii 

w tym zakresie. Pan Radny Witold Żuchowski w imieniu Przewodniczącego Komisji 

Działalności Gospodarczej Pana Tomasza Michalaka poinformował, że  Komisja 

zaopiniowała projekt omawianej uchwały pozytywnie  3 głosami „za” i 2 głosami 

„wstrzymującymi się”. Przewodniczący Komisji Socjalno-Bytowej Pan Witold 

Żuchowski poinformował, że  Komisja zaopiniowała projekt omawianej uchwały 

pozytywnie 5 głosami „za”, 2 głosami „przeciw” i 1 głosem „wstrzymującym się”. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Maria Mazur  poinformowała, że Komisja 

zaopiniowała projekt omawianej uchwały pozytywnie 3 głosami „za” i 1 głosem 

„wstrzymującym się”. 

Następnie Pani Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję w tym temacie.  

Dyskusji na ten temat nie podjęto, wobec czego Pani Przewodnicząca poddała 

projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku głosowania uchwała Nr XX/185/2020 

w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w drodze darowizny na rzecz Parafii 
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Niepokalanego Serca Maryi w Warlubiu nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Warlubie położonej w miejscowości Warlubie została przyjęta przy 8 głosach „za”, 

3 głosach „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących się” w obecności 13 radnych, wobec 

ustawowego składu 15 radnych. Stanowi ona załącznik nr 7 do protokołu. 

7) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie 

w drodze darowizny na rzecz Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Wawrzyńca  

w Płochocinie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Warlubie położonej 

w miejscowości Płochocin. 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na przekazanie w drodze darowizny na rzecz Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. 

Wawrzyńca  w Płochocinie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Warlubie 

położonej w miejscowości Płochocin i poinformowała, że projekt tej uchwały został 

szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji oraz został również omówiony 

wcześniej przez Radcę Prawnego. Po czym Pani Przewodnicząca Rady poprosiła 

przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii w tym zakresie. Pan Radny Witold 

Żuchowski w imieniu Przewodniczącego Komisji Działalności Gospodarczej Pana 

Tomasza Michalaka poinformował, że  Komisja zaopiniowała projekt omawianej 

uchwały pozytywnie  3 głosami „za” i 2 głosami „wstrzymującym się”. 

Przewodniczący Komisji Socjalno-Bytowej Pan Witold Żuchowski poinformował, że  

Komisja zaopiniowała projekt omawianej uchwały pozytywnie 6 głosami „za” i 2 

głosami „wstrzymującymi się”. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Maria Mazur  

poinformowała, że Komisja zaopiniowała projekt omawianej uchwały pozytywnie 

3 głosami „za” i 1 głosem „wstrzymującym się”. 

Następnie Pani Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję na ten temat. 

Dyskusji na ten temat nie było, wobec czego Pani Przewodnicząca poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. W wyniku głosowania uchwała Nr XX/186/2020 w sprawie 

wyrażenia zgody na przekazanie w drodze darowizny na rzecz Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. Św. Wawrzyńca  w Płochocinie nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Warlubie położonej w miejscowości Płochocin została przyjęta przy 

7 głosach „za”, 4 głosach „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących się” w obecności 

13 radnych, wobec ustawowego składu 15 radnych. Stanowi ona załącznik nr 8 do 

protokołu. 

8) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 

nieruchomości w miejscowości Płochocinek. 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na zamianę nieruchomości w miejscowości Płochocinek i poinformowała, że projekt 

tej uchwały został szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji. Wyjaśniła, że 

zamiana następuje pomiędzy osobą fizyczną a Gminą Warlubie. Gmina przekazuje 

działkę o powierzchni 224 m2. W zamian otrzymuje działkę o powierzchni 354 m2. 

Dodała, iż procedowanie tej sprawy zostanie zakończone aktem notarialnym i chodzi 

tu przede wszystkim o zapewnienie mieszkance dojazdu do jej posesji. Po czym 

poprosiła przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii w tym zakresie. 
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Przewodniczący Komisji Socjalno-Bytowej Pan Witold Żuchowski poinformował, że  

Komisja zaopiniowała projekt omawianej uchwały pozytywnie 7 głosami „za” 

i 1 głosem „wstrzymującym się”.  Pan Radny Witold Żuchowski w imieniu 

Przewodniczącego Komisji Działalności Gospodarczej Pana Tomasza Michalaka 

i Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Maria Mazur przedstawiając opinię 

poinformowali, że radni nie złożyli wniosków i nie zgłosili uwag do projektu 

omawianej uchwały i zaopiniowali go pozytywnie. 

Następnie Pani Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję w tym temacie.  

Dyskusji na ten temat nie podjęto, wobec czego Pani Przewodnicząca poddała 

projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku głosowania uchwała Nr XX/187/2020 

w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości w miejscowości Płochocinek 

została przyjęta jednogłośnie w obecności 13 radnych, wobec ustawowego składu 

15 radnych. Stanowi ona załącznik nr 9 do protokołu. 

9) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli zawarcia porozumienia 

z Gminą Nowe w zakresie organizacji publicznego transportu zbiorowego. 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli 

zawarcia porozumienia z Gminą Nowe w zakresie organizacji publicznego transportu 

zbiorowego i poinformowała, że projekt tej uchwały został szczegółowo omówiony na 

posiedzeniach Komisji. Wyjaśniła, że chodzi tu o publiczny transport zbiorowy na linii 

Nowe – Mały Komorsk – Michale i możliwość uzyskania dotacji w celu zapewnienia 

mieszkańcom i uczniom połączeń na w/w linii i dotarcia do szkół i miejsc pracy. Po 

czym poprosiła przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii w tym zakresie. 

Pan Radny Witold Żuchowski w imieniu Przewodniczącego Komisji Działalności 

Gospodarczej Pana Tomasza Michalaka, Przewodniczący Komisji Socjalno-Bytowej 

Pan Witold Żuchowski i Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Maria Mazur 

przedstawiając opinię poinformowali, że radni nie złożyli wniosków i nie zgłosili uwag 

do projektu omawianej uchwały i zaopiniowali go pozytywnie. 

Następnie Pani Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję na ten temat. 

Dyskusji na ten temat nie było, wobec czego Pani Przewodnicząca poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. W wyniku głosowania uchwała Nr XX/188/2020 w sprawie 

wyrażenia woli zawarcia porozumienia z Gminą Nowe w zakresie organizacji 

publicznego transportu zbiorowego została przyjęta jednogłośnie w obecności 

13 radnych, wobec ustawowego składu 15 radnych. Stanowi ona załącznik nr 10 do 

protokołu. 

Opinie Komisji Rady Gminy stanowią załącznik nr 11 do protokołu. 

Raport z głosowania stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Ad.6  

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiała informację o złożonych oświadczeniach 

majątkowych. Stanowi ona załącznik nr 13 do protokołu. 

Ad.7  
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Pani Skarbnik Gminy zaprezentowała informację na temat gospodarki odpadami 

komunalnymi na terenie Gminy Warlubie. Objaśniła, iż w roku 2020 odpady z terenu  

gminy Warlubie w dalszym ciągu obsługiwała firma Wiązar z Wielkiego Komorska. 

Obecnie trwają prace nad ogłoszeniem kolejnego przetargu. Z obawy o rosnące ceny 

za gospodarowanie odpadami na regionalnych instalacjach przetwarzania odpadów 

komunalnych prawdopodobnie przetarg zostanie ogłoszony nie na rok, a okres 2-3 

lat. Z powodu koronawirusa wiele osób zdecydowało się wybierać płatność za 

odpady za pomocą przelewów. Widać to po zwiększonej ilości wpłat na konto 

bankowe, a mniejszej ilości wpłat w kasie i u sołtysów. Pomimo trudności 

z dostępnością do poczty, banków i naszej kasy, to zaległości kształtują się na 

podobnym poziomie jak w latach poprzednich. Tytuły wykonawcze oraz upomnienia 

były wystawiane w podobnej ilości w porównaniu do zeszłego roku. Jeżeli chodzi 

o sposób segregacji i odbioru odpadów, w dalszym ciągu przebiega on w ten sam 

sposób. Firma odbiera odpady zmieszane, popiół i bioodpady co 2 tygodnie, 

natomiast selekty takie jak szkło, papier i plastik co miesiąc. Firma jest regularnie 

kontrolowana przez pracownika Urzędu Gminy co do wykonywania umowy w sposób 

właściwy i zapisany w umowie. Od stycznia wszyscy mieszkańcy zostali z mocy 

ustawy zmuszeni do segregacji. Osoby dotychczas niesegregujące otrzymały 

wezwania do złożenia korekty, a także pakiet worków i instrukcję jak od stycznia 

będzie przebiegał odbiór odpadów od nich. Przeprowadzona została zbiórka 

odpadów wielkogabarytowych w miejscowościach na terenie gminy. Kolejna 

(w umowie wymagane są dwie) będzie w listopadzie, o czym poinformowani zostali 

sołtysi oraz mieszkańcy za pomocą kurend i ogłoszeń na stronie 

www.warlubie.pl oraz bip. 

Ad.8 

Interpelacje i zapytania radnych 

W czasie obrad Radni nie złożyli interpelacji i zapytań  

Ad.9 

Wolne wnioski i informacje. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Maria Mazur przedstawiła informację na 

temat kontroli w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego związanego 

z  przebudową ulic: Wiejskiej, Lipowej, Bł. s. M. Heliodory, Bronisława Malinowskiego 

i Kwiatowej przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną w dniu 15.09.2020 r. Protokół 

nr 21/2020 z kontroli j/w stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Radny Pan Dariusz Chodkowski – mam pytanie do Pana Sekretarza. Wydał Pan 

parę dni temu zarządzenie o pozbawieniu funkcji Pani kierownik Gminnego Ośrodka 

Kultury. Chcielibyśmy usłyszeć jaki był powód tego zwolnienia? 

Radna Pani Maria Mazur – nie Ośrodka Kultury, tylko Biblioteki Publicznej. 

Pan Sekretarz Gminy – decyzje w tej sprawie były wcześniej podjęte. Ja tylko 

czekałem za opiniami Kół Gospodyń. 

Radny Pan Dariusz Chodkowski – to bardzo znaczące były te opinie Kół Gospodyń, 

skoro Pan na to czekał. To co było takim poważnym powodem?  

http://www.warlubie.pl/
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Pan Sekretarz Gminy – powtórzę jeszcze raz. Decyzje były wcześniej podjęte. Ja 

dokonałem czynności końcowych.  

Radny Pan Dariusz Chodkowski – co to znaczy wcześniej podjęte? 

Pan Sekretarz Gminy – znaczy to, że zarządzenie było już wcześniej przygotowane. 

Ja tylko czekałem na wypełnienie części formalnej.  

Radna Pani Mirosława Danielewicz – wrócę do mojego wcześniejszego pytania. Ilu 

jest pracowników w referacie promocji i sportu? 

Pan Sekretarz Gminy – na dzień dzisiejszy jest 2 pracowników w referacie promocji 

i  sportu.  

Radna Pani Mirosława Danielewicz – a ilu jest na urlopach, urlopach 

wychowawczych, macierzyńskich? 

Pan Sekretarz Gminy – musiałbym sprawdzić to w dziale kadr. Sytuacja jest bowiem 

dynamiczna w okresie pandemii. 

Radna Pani Mirosława Danielewicz – nie chodzi o zwolnienia lekarskie. 

Radny Pan Dariusz Chodkowski – a ilu jest pracowników w bibliotekach 

podlegających pod GOKPiR?  

Pani Przewodnicząca Rady – proponuję o zwrócenie się z tą sprawą do kadr 

w Urzędzie Gminy. Na Komisjach już też było to poruszane. 

Radna Pani Mirosława Danielewicz – oczekuję odpowiedzi w tej sprawie. 

Pan Sekretarz Gminy – odpowiedź zostanie udzielona. 

Radna Pani Joanna Bock – ja też ponawiam swoje pytanie z Komisji na temat punktu 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej na rok 2020 odnośnie dochodów ze sprzedaży 

działki w Lipinkach w kwocie 50 000,00 zł. O jaką działkę chodzi? Uzyskałam 

odpowiedź na Komisji, że zostanie to zweryfikowane i uzyskam na to odpowiedź. 

Pan Sekretarz Gminy – odpowiedź zostanie do Pani wysłana. 

Ad.10 

Po wyczerpaniu porządku obrad Pani Przewodnicząca Rady Gminy zamknęła obrady 

XX sesji Rady Gminy Warlubie o godz.1305. 

Przewodniczyła 

Przewodnicząca Rady Gminy  

Maria Jankowska  

 


